
Obeta se jim gradbena pomlad
Ozdravili naj bi nekaj starih žuljev:
kanaltzacijo. ceste, trgovino - Več možnosti
sodelovanja v manj&ih krajevnih skupnostih

Krafani krafevne skupnosti
Čmuče-Nadgonca so na zbo-
ru 23. ianvaria spet opozorili
na vrsto kofnunalmh probte-
mov. V resnici že nekaj let go-
vonjo o istih stvareh. Izgleda.
da se bo letos nefcaj stvari ven-
daiie premakmlo Seveda \/e
bifo vfozenega že veliko dela
dategatotr vseft samoupravnfft
organov tn družbenopoliličnih
organ&acij v kraju, ki ga v lem
Irenutku £e ni mogioče ocsnifi.
Sadovi pogovorov. sestankov.
dogovorov in sporazumevani
bodo vidni čez nekaj mesecev.
na nefcatere pa bo treba poča-
kati 4e kakino telo

Program sveta krajevne
skupnosti Črnuče-Nadgorica
za telo 1979 teme*H na smemi-
cah sveta pre|5nje mandatne
dofae, kafti vsi komunafni pro-
btemi in probtemi zarad> po-
manjkan(a nekaierih družbe-
ruh objektov so že dolgo na
-spisku-. Plan investicij za ko-
munatno ureditev Gmajne.
Cmuč, Ježe m Nadgorice, ki
ga financira komunaJna situp-
nost očtnne Bežigrad. rajam«
raatedni* deta: ureditev kana-
^tMdfB na področju Gmaine,
preurcdttev CesteCeneta Stu-
paija. kanalizacijo m preuredi-
tev Titove ceste, sofinancira-
nje asfafttranf« c«*B sfcari
Nadgonco. izdataMo proi>k>o»
za kanaloaciio na Starih Cmu-

Čah in Ježi. Za ta dela je KS
Črnuče-Nadgorica dobita
sredsiva iz rebalansa plana ko-
munalne skupnostt 2a teto
1978. To (e 4.080 000 din. plan
za leto 1979 pa trodvideva
sredstva v vtšini 15.000.000
din. Poleg tega so za Jetošnje
leto zagotovltena še sredstva
iz piana za financtfanje pro-
gramov in planov krajevne
skupnosti (50%) v višini
310.000 din. iz tstih vtrov pa £e
30% udeležba pri financiranjo
preurecjitve ulice za partizan-
sknn domom in Na Bfežini.

Da ne bi ie govorili, da se na
Čmučah in v Nadgorici rnč ne
premakne. je treba povedati.
k|e vse m za kaj bodo Se letos
zapde topate.

NBkratfcoc
- Prepoirebrio samopo-

strežno trgovino bodo v Spod-
njih Cmu£ah začeli graditi v
marcu, tafcoj ko bo ugodno
vreme. Zgrajena mora biti v
ZTOdneh.

- V maju ali juniju se bo za-
feta gradnja nove poStne cen-
trate. s tem pa se bo sčasoma
uredilo tudi vprašanje poman^
kanta tdefonov in predvsem
javnih tetefonskih govorilnic.

- Jesarufaodozabmelistrofi
n« gradbiSču novega zdrav-
stvenega doma; za gradnjo sta

zagotovljeni 2 milijardi atarih
dinarjev.

- Prav tako jje zagotovljenih
800 starih milijonov za gradl-
tev in ureditev Ceste Ceneta
Stuparja.

- Tudi -črna- Tilova cesta
bo letos začeia spreminjati
svojo podobo. Protekt za re-
konslrukcijo je že v pripravi.
Krajani pa zahtevajo popolno
ureditev celolnega odcepa od
mostu do konca naselja, zato
ne bodo zadovoljni s pofovič-
rto aii delno rešitviio Tako je
bilo razbrati iz razprave na
zboru občariov.

Unogo stvari je treba uredili
in reštti v KS ČmuČe-Nadgort-
ca. ki Steje približno 7000 pre-
btvalcev. pa ponavadi svoje si-
le vtagajo v re£evan|e vedno
eni in isti IJudje. Vzrofc je prav
gofemi v tecn. da KS sploh ne
more igrati prave vloge temel}-
ne družbene skupnosti, v kale-
ri tfudfe uresničujejo svofe po-
trebe in interese. KS je preve4i~
ka, zafo bo delttev na več KS
goioro prtspevate k temu. da
se bo več IfudJ vW|uGlo v kra-
ievno samoupravo. saj je naio-
ga vseh kraianov, da sodeluje-
fo pri reževanju probtemov v
krafevni skupnosti.

Zato so izvcHili inicitaivni od-
bor pn krajevni konferenci
SZDL. ki bo pripravil predtog
za delitev KS Cmuče-Nadgori-
ca na več tcrajevnih skupnosti.
Obstaia tdeja za delitev na Žtin
nove KS. seveda pa bo treba §e
veJiko priprav in dela. da bodo
te KS lahko polno zaživde
Ostalo pa bo precej skupnih
stvari, ki )ih bodo reševali na
nivoiu krajevne konference.

Vse akctje bodo uspe£net$e,
6e se bocfo v delo vkliuitli vsi.
ki Živijo in delajo na področju
današnie krajevne skupnosti.
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